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Abstract (en)
The device (1) has a filling body (4), and a filling port (5) with a discharge opening (6) for filling bags (2). A collection device (10) has a movable
and controllable collection unit (11) for collecting bulk goods (3) e.g. granulates, stepped out from the discharge opening in a collecting position. The
collection unit conveys the collected bulk goods into a material discharge line (15) of a material discharge device (14) in a conveying position, and
releases the filling port in a filling position.

Abstract (de)
Vorrichtung (1) zum Füllen von offenen Säcken (2) mit schüttfähigen Gütern (3), mit einem Füllorgan (4) und mit einem Füllstutzen (5) mit einer
Austrittsöffnung (6) zum Befüllen der Säcke, wobei eine Auffangeinrichtung (10) vorgesehen ist, die eine bewegliche und steuerbare Auffangeinheit
(11) umfasst. Die Auffangeinheit fängt in einer Auffangposition (12) das aus der Austrittsöffnung des Füllstutzens heraustretende Schüttgut (3) auf
und leitet in einer Ableitposition (13) das aufgefangene Schüttgut in eine Materialabfuhrleitung (15) einer Materialabfuhreinrichtung (14) ab.
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